

劳保会
Focus on PPE since 1966
CIOSH
THAILAND

战略合作伙伴
In partnership with
A+A

第二届泰国劳动保护用品交易会

The 2nd Thailand International Exhibition for Personal Protective Equipment

2025.6.4-6

曼谷国际贸易展览中心
BITEC, Bangkok, Thailand



www.ciosh-thailand.com

主办单位 Organized by



中国纺织品商业协会
China Textile Commerce Association



杜塞尔多夫展览机构亚洲有限公司
Messe Düsseldorf Asia Pte Ltd.



杜塞尔多夫展览(上海)有限公司
Messe Düsseldorf (Shanghai) Co., Ltd.

泰国劳动保护用品交易会：助您抢占东南亚PPE市场先机

CIOSH Thailand: Your Gateway to Seizing the PPE Market in Southeast Asia

泰国劳动保护用品交易会(简称:泰国劳保会)由中国纺织品商业协会、杜塞尔多夫展览(上海)有限公司与杜塞尔多夫展览机构亚洲有限公司联合主办,展会旨在在东南亚地区打造个人防护装备的专业平台,展示从头到脚的防护产品,并提供先进的安全生产技术与解决方案。同时,泰国劳保会将带领中国制造走向世界,以东南亚市场为起点,参与国际市场竞争。

Thailand International Exhibition for Personal Protective Equipment (CIOSH Thailand), co-organized by China Textile Commerce Association, Messe Düsseldorf (Shanghai) Co., Ltd. and Messe Düsseldorf Asia Pte Ltd., is dedicated to build a leading platform for personal protective equipment (PPE) in Southeast Asia, showcasing a range of protective products from head to toe and the advanced technologies on work safety.

期待您的加入!

Join Us!



专业平台 值得信赖
Professional and Trustworthy Platform

作为中国劳动保护用品交易会(简称:劳保会)的海外首展,泰国劳保会亦获得全球领先工业防护及职业健康展览会A+A的大力支持,拥有丰富的行业资源与专业知识。

As the overseas debut of the China International Occupational Safety & Health Goods Expo (CIOSH), CIOSH Thailand also received strong support from A+A, the world's leading show for occupational safety and health, with rich industry resources and expertise.

泰国PPE市场潜力无限
Boundless Potential of the Thai PPE Market

根据最新行业报告显示,东南亚地区的个人防护装备市场规模在2023年已达到44.3亿美元,并预计在2030年达到81.2亿美元,其中泰国市场占比超过21%。由于区域制造业和基础设施建设的快速增长,泰国对防护装备的需求日益增加。

According to the latest industry report, the PPE market size in Southeast Asia was valued at US\$ 4.43 billion in 2023 and is projected to reach US\$8.12 billion by 2030, of which the Thai market accounts for over 21%. Due to the rapid growth of regional manufacturing and infrastructure construction, the demand for PPE in Thailand is increasing.

精准匹配目标客户
Precise Business Matching

泰国劳保会吸引了来自汽车、航空航天、机械设备、工业五金、建筑与化学加工等终端行业专业买家,助您快速匹配目标客户。

CIOSH Thailand attracts professional buyers from terminal industries such as automobile, aerospace, machinery and equipment, industrial hardware, construction and chemical processing, etc., to helping you quickly match target customers.

2025年展会预期规模
Estimated Facts

10,000+ 平米
Sqm

300+ 展商
Exhibitors

6,000+ 观众
Visitors

2024泰国劳保会回顾

Facts and Figures of CIOSSH Thailand 2024

289
Exhibitors
展商



来自20个国家与地区
from 20 countries
and regions



77%



展商对展会感到满意
Exhibitors are
highly satisfied or
satisfied

73.9%

展商对整体观众质量
表示满意
Exhibitors are
satisfied with the
decision-making
authority of the
visitors



3,117

Trade visitors
专业观众

来自20个国家与地区
from 20 countries
and regions

61

Visiting group
delegations
参观团

涵盖航空、建筑、石油
和天然气、食品和饮料
等各个行业领域
representing various
industry sectors
such as airlines, building
and construction,
oil and gas, food and
beverage

CIOSSH Thailand 2024



展品范围 Exhibit Categories

- 头眼耳面部防护装备
- 呼吸防护装备
- 手部防护装备
- 足部防护装备
- 特种防护服、职业工装及功能性面料
- 坠落防护装备
- 消防安全装备
- 应急救援技术与装备
- Head, Eye, Ear and Face Protection
- Breathing Protection
- Hand and Arm Protection
- Safety Shoes and Leg Protection
- Protective Wear, Workwear and Functional Fabrics
- Fall Protection and Aerial Work Protection
- Fire Protection
- Emergency Rescue Technique & Equipment



目标观众 Target Visitors

- 专业采购商 / 批发商 / 经销商 / 代理商 / OEM买家
- 线下线上零售渠道
- 制造业, 贸易及商贸领域的买家和决策者
- 安全生产管理者 / 安全工程师 / HSE管理部门
- 地方及企业消防部门
- 应急救援部门
- Specialized Buyers / Wholesalers / Distributors / Agents / OEM Buyers
- Offline and Online Retail Channels
- Decision-makers and Buyers from Industry, the Trades and Commerce
- Administrator of Work Safety / Safety Engineer / HSE Management Department
- Fire Control Departments of Local Government Bodies and Enterprises
- Emergency Rescue Department

同期活动 Concurrent Events

防坠落演示 Fall Protection Demonstration

专家现场进行坠落测试, 提供高空作业保护解决方案, 并带来专业的高空救援技术和指导培训, 帮助观众深入了解坠落防护装备的作用与应用方法。

An immersive demonstration of fall testing, protection solutions, aerial rescue techniques with professional guidance and training.



安全咨询「诊所」 Safety Consultation Clinic

安全咨询「诊所」由泰国安全工程协会倡导成立, 旨在为企业的安全解决方案匹配合适的产品, 针对其特定需求提供量身定制的建议和指导。

An initiative by Safety Engineering Association of Thailand. Finding the right safety solution can be a challenge, especially with the myriad of options available. Our safety consultancy clinic is dedicated to assisting you in selecting products that align perfectly with your business safety solution.



参展费用 Participation Fee

光地展位
Raw Space

36平米起订
Min. 36 sqm

2,400 元 / 平米
RMB 2,400 per sqm

标准展位
Shell Scheme Package

9平米起订
Min. 9 sqm

单开 - 2,400 元 / 平米
1-Side Open: RMB 2,400 per sqm

双开 - 2,600 元 / 平米
2-Side Open: RMB 2,600 per sqm

优惠说明
Discount

展位面积达36平米及以上 - 9.5折
36 sqm and above - 5% off

参展2024泰国劳保会 - 9.5折
Exhibitors of CIOSSH Thailand 2024 - 5% off

即刻预订您的展位! CHECK-IN NOW!



我们期待与您相会于
2025泰国劳保会!

We look forward to seeing you at
CIOSSH Thailand 2025!



泰国曼谷国际贸易展览中心
BITEC

参展咨询, 敬请联系 Contact Us

中国纺织品商业协会
China Textile Commerce Association

杨月坤 先生 Mr. Kern Yang
Tel: +86-10-6853 5315-ext.8002
Email: yangyuekun@ciosh.com

杜塞尔多夫展览(上海)有限公司
Messe Düsseldorf (Shanghai) Co., Ltd.

王芸 女士 Ms. Michelle Wang
Tel: +86-21-6169 8386
Email: michelle.wang@mds.cn

关注我们获取展会资讯

GET THE LATEST NEWS ON



劳保会

Focus on PPE since 1966

CIOSH
THAILAND

承办单位 Fair Management



纺联(北京)会展有限公司
CIOASH Asia CO., Ltd.

战略合作伙伴 In Partnership With

